

va être signé dans les huit jours qui suivront l'octroi desdits contrats à la date où le Conseil de Ville aura ratifié l'entreprise.

Les soumissions seront ouvertes par le greffier de la Cité, en présence des intéressés, à l'assemblée de la Commission de Police qui suivra leur réception.

La Commission se réserve le droit d'accorder le contrat en tout ou en partie, à sa discrétion.

La plus basse ni aucune autre des soumissions ne sera nécessairement acceptée.

L.-O. DAVID,
Greffier de la Cité.

BUREAU DU GREFFIER DE LA CITÉ,
HÔTEL DE VILLE,
Montréal, le 27 décembre 1907.

Expropriations 1907-1908

AVIS

Avis public est par les présentes donné que les rôles de contribution foncière spéciale pour l'élargissement des rues suivantes :

Quartiers	vis-à-vis le lot 216	Quartiers
Canning,	" " 233-234	St-Antoine
Catherine (Ste),	" " 628-629	St-Laurent
Chs-Borromée (St),	" " 285	" "
Chatham,	" " 209-6-2	St-Antoine
Denis (St),	" " 1589-9-10-11	St-Denis
Guy,	" " pt. 1616	St-Antoine
Lenoir,	" " pt. 667	St-Henri
Montagne (de la),	" " 1169-4-5-6	St-Antoine
Martin (St),	" " 328-558	Ste-Anne
Mont-Royal (Ave),	" " 339-327-328	St-Denis
Mont-Royal (Ave),	" " pt. 1495-1488	" "
Parthenais,	" " 1110-1111	St-Marie
Visitation,	" " 1110-1111	St-Jacques

sont complétés et sont maintenant déposés au bureau du soussigné, à l'Hôtel de Ville.

Toutes les personnes y mentionnées comme sujettes au paiement de quelque taxe ou contribution foncière sont par le présent sommées d'en payer le montant au soussigné, à son bureau dans les trente jours de cette date, sans autre avis.

W. ROBB,
Trésorier de la Cité.

BUREAU DU TRÉSORIER DE LA CITÉ,
HÔTEL DE VILLE,
Montréal, 23 décembre 1907.

Avis Public

Règlements Nos 371, 372, 373 et 374

Avis public est par les présentes donné que le Conseil de la Cité de Montréal, en vertu des pouvoirs que lui confère la charte de ladite Cité, a adopté un règlement intitulé "Règlement No 371 imposant une taxe sur les compagnies d'assurance sur la vie," et aussi un règlement intitulé "Règlement No 372 amendant le règlement No 333 concernant la circulation et la paix publique dans les rues de la Cité," un règlement intitulé "Règlement No 373 concernant l'organisation du département des Incendies" et un règlement intitulé "Règlement No 374 concernant l'organisation du département des alarmes d'incendie."

L.-O. DAVID,
Greffier de la Cité.

BUREAU DU GREFFIER DE LA CITÉ,
HÔTEL DE VILLE,
Montréal, 24 décembre 1907.

signing of same shall be done within the eight days following the awarding of the same by the Police Committee or the City Council.

Tenders will be opened by the City clerk in the presence of the interested parties, at the meeting of the Police Committee following the receipt of the said tenders.

The Committee reserve the right to award the contract as a whole or in part at their discretion.

The lowest or any of the tenders submitted will not necessarily be accepted.

L. O. DAVID,
City Clerk.

CITY CLERK'S OFFICE,
CITY HALL,
Montreal, 27th of December, 1907.



Expropriations 1907-1908

NOTICE

Public notice is hereby given that the rolls of special assessment for the widening of the following streets:

Quartiers	opposite lot 216,	Wards.
Canning,	" " 233-234,	St. Antoine.
Catherine (Ste.),	" " 628-629,	St. Lawrence
Chas Borromée (St.),	" " 285,	do
Chatham,	" " 209-6-2,	St. Antoine.
Denis (St.),	" " 1589-9-10-11,	St. Denis.
Guy,	" " pt. 1616,	St. Antoine.
Lenoir,	" " pt. 667,	St. Henry.
Mountain,	" " 1169-4-5-6,	St. Antoine.
Martin (St.),	" " 328-558,	St. Ann's.
Mount Royal (Ave),	" " 339-327-328,	St. Denis.
do	" " pt. 1495-1488,	do
Parthenais,	" " 1110-1111,	St. Mary.
Visitation,	" " 1110-1111,	St. James.

are completed and are now deposited in the office of the undersigned at the City Hall.

All persons whose names appear therein as liable for the payment of any tax or assessment, are required to pay the amount thereof to the undersigned at his said office, within thirty days from this date, without further notice.

W. ROBB,
City Treasurer.

CITY TREASURER'S OFFICE,
CITY HALL,
Montreal, 23 December, 1907.



Public Notice

By-Laws Nos. 371, 372, 373 and 374

Public Notice is hereby given that the Council of the City of Montreal, under the powers conferred upon it by the Charter of the said City, has adopted a by-law known as "By-Law No. 371 to impose a tax on life insurance companies," and also a by-law known as "By-Law No. 372 to amend by-law No. 333 concerning traffic and public peace in the streets of the City"; a by-law known as "By-Law No. 373 concerning the organization of the Fire Department," and a by-law known as "By-Law No. 374 concerning the organization of the Fire Alarm Department."

L. O. DAVID,
City Clerk.

CITY CLERK'S OFFICE,
CITY HALL,
Montreal, 24th December 1907.